
Tak jste se dočkali. Konečně Višňovské Novinky jsou tu! Tak co, těšili jste se? Tímto úvodníkem
bych vás chtěl přivítat v novém roce 2023/24. Ať už jste v 1. či v 9. tříde tak vám všem držím
palce. Těš te se budeme vycházet v pondělí. Můžete se těšit na vtipy, rozhovory, ankety,
hádanky, recenze a mnoho dalšího!A kdo že vlastně jsme? Nechte se nás představit. Jsme
pětičlenný tým a tady si každý náš člen něco o sobě napsal. Máte nějaký nápad o čem
bychom mohli psát? Jestli ano, dejte nám vědět.

Ahoj, jmenuji se Matyáš a bude mi 13 let. Mám rád hokej. Jsem z 7. Třídy. Chodím do této školy už 3 roky a mám
ji rád. Mám taky rád hudbu, angličtinu, web designing, discord developing/designing, motocross a dělání
různého designu na oblečení atd. Taktéž mám pejska. Jmenuje se Alf a budou mu 2 roky. Je to mopsík.

 Ahoj. Jmenuji se Káťa Ambrozková. Bude mi 11 let. Jsem z 5.třídy. Hraju na kytaru.♫ Mám ráda přírodu, zvířata-
naši fenu Pegynku,malování,vesmír,cestování,záhady,muzea,řešení problémů(hlavolamy),ráda se kamarádím
a ráda se učím.☼ Počítačové hry nehraju. Bára Ambrozková je moje sestřenice. Mám i sestru Lucku z 2.třídy.☺

Ahoj. Jmenuji se Bára Ambrozková. Je mi 10 let a mám ráda fotbal. Mám bráchu Toma. Chodí do 8 třídy. Káťa je
moje sestřenice, i Lucinka. Doma se staráme o opuštěné kočky a máme i neobvyklé domácí zvíře - srnku která
se jmenuje Mína.☺
 
Čauky! Jmenuji se Nica Harel, neboli Nike shoes. Je mi 12 let, a jsem z 6. třídy. Ráda kreslím, programuju,
designuju, hraju na klavír, čtu, poslouchám hudbě a fotografuju. Co je tvoje nejoblíbenější hudební skupina?
Moje je Arctic Monkeys. Taky ráda píšu, tak tohle bude asi pro mě zábava. Těším se na psaní.

Ahoj. Já se jmenuji Jana Pelajová, je mi 50 let a v naší škole učím už 28 roků. Mám ji moc ráda, stejně jako děti,
angličtinu, hudbu, knížky, lyžování, kávu a čokoládu. V současnosti mi dělá velkou radost vnučka Emička. 🙂 

Nechcete se k nám přidat? Hledáme kolegy a kolegyně do naší rady! Pokud máte zájem
kontaktujte někoho z naší rady (nejlépe paní učitelku Pelajovou). Pokud vás zajímá jak děláme
naší práci přijďte se ve čtvrtek po páté hodině za námi podívat do učebny informatiky. 

Višnovské Novinky

PRVNÍ OFICIÁLNÍ ČÍSLO
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ROZHOVOR S MGR. JIŘÍM BERANEM

Tipy na taháky (pouze špatné odpovědi)

Jak vás napadlo být ředitelem?
Jako dítě jsem chtěl být učitelem. A když jsem učil, tak mě napadlo, že bych mohl mít vliv
na to, jak věci ve škole probíhají, a proto když se uvolnilo místo ředitele, tak jsem se o něj
přihlásil a stal se jím.
Co nejraději děláte?
Často se mění to, co dělám nejraději, proto zkusím vyjmenovat pár věcí, které
dělám rád. Rád trávím čas se svojí rodinou, jezdím na kole, vyrábím různé věci,
hodně rád cestuji a samozřejmě rád učím děti. 
 Máte od malička nějaký sen? Splnil jste si ho?
Je to už dlouho, co jsem byl dítětem, takže si je už všechny nepamatuji. Vím, že jsem chtěl
letět do vesmíru, být astronaut. Bohužel to nevyšlo. Taktéž jsem chtěl navštívit místa, o
kterých jsem četl, nebo jsme se o nich učili ve škole. Některá jsem již na vlastní oči viděl,
ale je ještě hodně těch, která ne.
Co vás ve škole nejvíc baví?
Rozhodně učení. Baví mě, když se můžu potkávat s dětmi a když můžu učit fyziku, pracovní
činnosti, podnikavost, ... Prostě když můžu být s dětmi.
Co vás nejvíce štve?
Nejvíc mě štve papírování. To znamená, že musíme vytvářet velké množství různých
dokumentů.
Jaké je vaše oblíbené místo ve škole?
Tak samozřejmě mám velmi rád ředitelnu, ale nejlépe se teď cítím ve školní dílně.
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Zapomněli jste se učit, ale přesto chcete v příštím testu získat jedničku?
Podvádění je vaše odpověď!

1) Telefony? Ani náhodou. Pokud neznáte odpověď na otázku, postupujte takto: Jděte
domů, odpojte si počítač, kupte si McDonald’s, vraťte se do školy, snězte McDonald,
položte krabici od McDonaldu na stůl, postavte se na krabici s počítačem , vezměte si z
penálu pásku, položte počítač na strop a přilepte jej na místo. Nyní se tam můžete podívat
na odpovědi!

2) Prvně si vemte izolepu a papír, napište na papír tahák. Následně na horní stranu papíru
dejte izolepu tak aby byla i ven. Následně běžte za vyučujícím a dělejte jako že ho plácáte
po zádech, ale vy jste mu tam nalepili tahák. Pokaždé až se otočí při testu, tak rychle
opište odpovědi a máte to!

3) Nalepte na strop papír s odpověďmi, následně při testu si vemte dalekohled a koukejte
přes ně na papír na stropě a opište odpovědi.

Autor: Nica Harel, Matyáš Průša
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                      Jaké byly exkurze 19. října?
První stupeň a jeho exkurze
My páťáci, čtvrťáci a třeťáci jsme jeli do Třebíče.Tam jsme byli v muzeu a pak jsme navštívili
baziliku sv. Prokopa. Až jsme si prošli baziliku s krásným výhledem na město, došli jsme do
mlýna na velkém kopci.Ten kopec se jmenoval Kancibor. Čekala tam na nás milá paní, která
nám vyprávěla o mlýně. Pak jsme šli do druhého patra mlýna, kde býval byt. Na posteli ležel
roztomilý kocourek.

3.listopadu

Řešili jsme hlavně jídlo. Že pani/í učitelé/ky i kuchařky hodně u oběda slýchávají, že děti
říkají, že polévky vypadají “HNUSNĚ” ALE VÁŽNĚ NEJSOU!!!!!!! Takže ASPOŇ JE
OCHUTNEJTE!!!!!!! ☺Také jsme řešili, že se v každé třídě bude do ÚTERÝ 5.prosince dělat
řetěz ze zbytků papíru. A právě na Mikuláše by mělo proběhnout měření řetězů. Stejně jako
minulý rok 2022 každá třída vymyslí 3 jídla a pak se vybere z té třídy 1 jídlo, které paní
kuchařky připraví.☺TAK UŽ PŘEMÝŠLEJTE!!!!!!!!!!!! AŤ SI VŠICHNI POCHUTNÁME!!!!!!!!!!!! 

Ve školním parlamentu je nás celkem 12.☺
Další zasedání školního parlamentu budou 24.listopadu 2023 a za 14 dní, tj 8.prosince.☺

Prvňáci a druháci byli taky v muzeu,
ale ve Znojmě a moc se jim tam

líbilo. Tam i zpět jeli linkovým
autobusem a zažili po cestě velké

dobrodružství, když se jedné
cestující udělalo během jízdy

nevolno a omdlela.

Druhý stupeň a jeho exkurze
Na výlet jeli i starší žáci, a to ve
třech skupinách. Já jsem byla ve
skupině 2, ale skupina 3 dělala to
samé co my, jen pozpátku. 
Nejprve jsme šli do Mendelania.
Bylo to skvělé a dokonce jsme
vytvořili banánovou DNA. Pak jsme
viděli nějaké mozky a další věci ve
sklenicích. Poté jsme se ve vedlejší
místnosti podívali na zajímavé věci,
jako jsou obrázky, rostliny, kovy a
další. Byla tam i vosková socha, se
kterou jsme se všichni fotili. 

Zprávy z parlamentu

Po Mendelaniu jsme šli do Moravské galerie. Byla pro
nás připravena celá hra, kde jsme museli přemýšlet. Po
ní jsme si dali kávu v kávovaru a čekali na nás náš
autobus.

Nevím přesně, co dělala ta první skupina, ale vím určitě,
že byli na Slovanské Epopeji od Alfonze Muchy. Určitě
tam bylo taky veselo, protože já už jsem tam byla a je to
tam fajn, hlavně jak jsou ty obrazy velké.



VTIPY ZE ŠKOLY
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1) Žák: ,,Pane učiteli,co jste mi to napsal tady k té písemce,já to po vás nemůžu
přečíst´´
Učitel: ,,To je piš čitelněji !!!´´ ☺

2) Víte co se stane s Češtinářkou když jí dáte do horké vody? Písmenková polévka!

3) Miluji knihy, které vás rozbrečí už na první stránce. Teď čtu učebnici matematiky
pro devátý ročník a je to fakt síla.

4) „Horáku, co je to bajka?“
„To je ... třeba když se spolu baví kůň a osel jako my dva, pane učiteli.“

5) Když hořela škola, děti pomáhaly jak mohly.
Někdo donesl dřevo, někdo uhlí a někteří dokonce donesli benzín.

(Nalezeno na www.Alík.cz )


